
Zapisnik
s 6. (izvanredne) sjednice Upravnog vijeda Instituta za oceanografiju i ribarstvo

odrZane 15. i 16. rujna 2021. godine
elektronidkim putem (skype)

Prisutni ilanovi: l. mr.sc. Goran Kolarii, predsjednik UV
2. prof . dr.sc. Ozren PolaSek, dlan UV
3. doc. dr.sc. Damir Kovadic, dlan UV
4. dr. sc. Mladen Solic, dlan UV
5. dr. sc. Leon Grubi5i6, dlan UV

- dr. sc. ZiuanaNindevic Gladan, ravnateljica Instituta
- Mirjana Drlje, dipl. iur., glavna tajnica Instituta

Ostali prisutni:

Predsjednik Upravnog vije6a mr. sc. Goran Kolari6 otvorio je sjednicu Upravnog vije6a u 15.
rujna u 9:00 sati, pozdravio sve prisutne te utvrdio postojanje kvoruma.

Upravno vije6e usvojilo je sljede6i

Dnevni red

Suglasnost ravnateljici za sklapanje s Ministarstvom gospodarstva i odrZivo grazvoja2 ugovora
o pruZanju usluga ,,Usluga kartiranja obalnih i pridnenih morskih staniSta u obalnom moru
RH i pridnenih morskih staniita u hrvatskom epikontinentalnom pojasu u sklopu OPKK
proiekta Kartiranje obalnih i pridnenih morskih staniita na podruiju Jadranskog mora pod
nacionalnom jurisdikcijom" Grupa l: Usluga kartiranja podruija obalnog mora i Grupa 2:
Usluga kartiranja podruija ep'ikontinentalnog pojasa i tralenje suglasnosti Ministarstva
znanosti i obrazovanja.

Ad)
Predsjednik Upravnog vijeca dao je rijed ravnateljici Instituta i zamolio ju da upozna dlanove
Vije6a s predmetom rasprave

Ravnateljica Instituta zahvalila je predsjedniku Upravnog vije6a na susretljivosti u zakazivaryu
ove sjednice te dlanovima Upravnog vije6a na odazivu.
Uvodno je navela da je rijed o projektu od izuzetno'g zna(aja za Institut i strate5kom projektu
za Republiku Hrvatsku- projektu koji predvida kartiranja obalnih i pridnenih stani5ta
Jadranskog mora pod nacionalnom jurisdikcijom koji doprinose izradi karte obalnih i pridnenih
morskih stani5ta na podrudju mora Republike Hrvatske. Navela je da je kao nova ravnateljica
u isti projekt kao odgovorna osoba ukljudena tek nedavno, iako je kao zamjenica ravnatelja s
istim bila upoznata na nadelnoj razini bududi je postupak dobivanja istoga trajao duZe vrijeme.
S biv5im ravnateljem Instituta dr.sc. Vrgodem sudjelovala je na sastanku dlanova zajednice
ponuditelja i predstavnika Ministarstva gospodarstva i odrZivog razvoja u Zagrebu dana 14.
rujna, na kojem su usugla5eni detalji provedbe projekta teje dogovoreno da isti ide u proceduru
potpisa u predloZenom tekstu, a nuZnoje da ugovori bude potpisani do 19. rujnajer se iza toga
dana pla6a kazna koja je obzirom na iznos ugovora velika.
Na upit dlanova Upravnog vijeda jesu li mogu6i potencijalni problemi u provedbi ugovora
ravnateljica je izjavila da je mogu6e da ugovorne obveze ne budu izvr5ene u roku no da je ve6
na sastanku dogovoreno preveniranje tog problema na nadin da 6e se potpisati aneks ugovoru
kojim 6e se rok za izvr5enje produljiti do kraja 2023. godine.



Predsjednik Upravnog vije6a upozorio je na dinjenicu da takav dogovor u ovom trenutku ne
daje pravnu sigurnost, a da se u sludaju ka5njenja s izvr5enjem Institutu obradunava ugovoma
kazna. Nadalje je ukazao na to da se Institut obvezuje na isplatu jamstva za uredno ispunjenje
ugovora za svoj dio garancije u iznosu za koji je takoder potrebna suglasnost Ministarstva
znanosti i obrazovanja.

elanovi Upravnoga vijeda usuglasili su se da je potrebna ,jata'' garancija Ministarstva
gospodarstva i odrZivograzvoja da 6e rok za izvr5enje ugovora biti produljen.
Ravnateljica Instituta obvezala se zatraZiti pisanu izjavu Ministarstva gospodarstva i odrZivog
razvoja.
Predsjednik Upravnog vije6a odgodio je nastavak sjednice po dobivanju potrebne izjave.

,krk*

Sjednica je nastavljena 16. rujna u 14:00 sati.

Predsjednik Upravnog vijeda utvrdio je da su prisutni svi dlanovi Upravnog vije6a i ostali kao
na otvaranju sjednice, pozdravio sve prisutne te dao rijed ravnateljici.

Ravnateljica Instituta pozdravila je sve prisutne i upoznala ih s dopisom Ministarstva
gospodarstva i odrZiv og razv oja.

Navela je kako je u meduvremenu doSlo do promjene u stavovima Ministarstva gospodarstva i
odrZivog razvoja te da neie do6i do potpisivanja aneksa ugovoru ve6 da 6e se zatraLiti
produlj enj e proj ekta od predstavnidko g tij el a.

Na upit dlanova Upravnog vijeda odekuje li probleme u provedbi projekta, ravnateljica je
izjavila da ne odekuje, obzirom da nakon konzultacija s glavnim strudnjacima na projektu
smatra da 6e ugovorne obveze na terenu biti izvr5ene u rokovima u kojima je inicijalno
predvideno, te ie Naruditelj zatraLiti dodatni rok kao sigurnost zazavrietak obrade podataka.

Clanovi Upravnog vijeda suglasno su zakljudili da je potrebno poslati prijedlog za potpisivanje
ugovora na suglasnost Ministarstvu znanosti i obrazovar4a,uznapomenu da se traZi i suglasnost
zadavanje jamstva.

Sjednica je zakljudena 16. rujna u 15:00 sati.

Zapisnik vodila:

Mirjana Drlje, dipl. iur.

U Splitu, 16.9.2021.
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